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PROTOKÓŁ  NR  LVII/14 

z LVII SESJI  SEJMIKU  WOJEWÓDZTWA 

ŚLĄSKIEGO  IV  KADENCJI 
 

(17.11.2014 r. – Sala Sejmu Śląskiego, gmach Śląskiego Urzędu Wojewódzkiego) 

 

1. Otwarcie sesji – godz. 11
20

 – radny Andrzej Gościniak, Przewodniczący 

Sejmiku Województwa Śląskiego. 

 

- radny Andrzej Gościniak, Przewodniczący Sejmiku – spośród 47 radnych 

Sejmiku Województwa Śląskiego w dzisiejszej sesji, zwołanej zgodnie z art. 

21 ust. 1 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 roku o samorządzie województwa, 

uczestniczy zgodnie z listą obecności 37 radnych. Stwierdzam tym samym 

prawomocność obrad i otwieram LVII sesję Sejmiku Województwa Śląskiego 

IV kadencji ! Pozwólcie Państwo, że przywitam przybyłych na sesję gości: 

Prezydenta Miasta Katowice, Pana Piotra Uszoka, parlamentarzystów: Jana 

Rzymełkę, Piotra Chmielowskiego i Czesława Sobierajskiego. Witam Panią 

Aurelię Hetmańską, Dyrektora Urzędu Statystycznego w Katowicach. 

Serdecznie witam Wicewojewodę, Pana Piotra Spyrę. Witam Zarząd 

Województwa Śląskiego na czele z Panem Marszałkiem Mirosławem Sekułą. 

Witam Panią Skarbnik Elżbietę Stolorz-Krzisz, witam Pana Krzysztofa 

Dzierwę, Sekretarza Województwa, witam dyrektorów wydziałów oraz 

jednostek Urzędu Marszałkowskiego, a także przedstawicieli publikatorów ! 

W końcu, niemniej serdecznie, witam Szanownych Państwa Radnych Sejmiku 

Województwa Śląskiego ! Pomagać mi będzie w prowadzeniu sesji komisja 

skrutacyjna w składzie: Adam Lubas, Wiesław Maras, Urszula Grzonka. 

 

Radni nieobecni (według listy obecności): Janusz Buzek, Mariusz Kleszczewski, 

Lucyna Kręcichwost, Henryk Mercik, Władysław Serafin. 

 

- Pan Piotr Uszok, Prezydent Miasta Katowice – moja wizyta wiąże się z 

potrzebą wyrażenia serdecznych podziękowań za współpracę w ciągu 

ostatnich czterech lat, ale pamięcią sięgam dalej, bo to tu, na tej sali, w 1998 

roku zostałem po raz pierwszy wybrany prezydentem miasta. To miejsce jest 

szczególnie wpisane w moją historię, w moją pamięć. Działalność Sejmiku 

wpisała się w szczególny sposób w rozwój naszego miasta, wiele wspólnych 

inicjatyw, realizacji – nie sposób wymienić wszystkie, ale to m.in. sala 

koncertowa Akademii Muzycznej, to modernizacja Filharmonii Śląskiej, 

długoletnie, aczkolwiek skuteczne działania, związane z budową Muzeum 

Śląskiego. To był naprawdę dobry czas dla Województwa, ale szczególnie 

dobry dla Katowic poprzez wspólne działanie niezależnie od barw 

politycznych. Nie ma jeszcze wyników [wyborów], ale życzę żeby dla 

wszystkich Państwa były jak najlepsze, żebyście mogli w znaczącej części 
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ponownie zasiąść na tej sali i dalej pełnić tą odpowiedzialną funkcję. Jeszcze 

raz składam Państwu serdeczne podziękowania ! 

 

 

2. Rozpatrzenie proponowanych zmian w porządku obrad: 
 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji Sejmiku. 

2. Rozpatrzenie proponowanych zmian w porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z LI, LIII, LIV, LV i LVI sesji Sejmiku. 

4. Sprawozdanie z działalności Zarządu Województwa Śląskiego w okresie 

pomiędzy sesjami. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu Współpracy Województwa 

Śląskiego z organizacjami pozarządowymi na rok 2015 (druk IV/934). 

6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu ochrony powietrza dla 

terenu Województwa Śląskiego mającego na celu osiągnięcie poziomów 

dopuszczalnych substancji w powietrzu oraz pułapu stężenia ekspozycji (druk 

IV/939). 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr IV/25/2/2012 Sejmiku 

Województwa Śląskiego z dnia 24 sierpnia 2012 roku w sprawie wykonania 

Planu gospodarki odpadami dla Województwa Śląskiego 2014 (druk 

IV/940). 

8. Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie 

przyjęcia Regulaminu przyznawania stypendiów w ramach projektu 

DoktoRIS – Program stypendialny na rzecz innowacyjnego Śląska w roku 

akademickim 2012/2013 i w latach następnych (druk IV/936). 

9. Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie 

przyjęcia Regulaminu przyznawania stypendiów w ramach projektu Nauka 

drogą do sukcesu na Śląsku – VI edycja (druk IV/937). 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Województwa Śląskiego na 

2014 rok (druk IV/954). 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr IV/49/4/2014 Sejmiku 

Województwa Śląskiego z dnia 7 kwietnia 2014 roku w sprawie uchwalenia 

Programu rozwoju bazy sportowej z uwzględnieniem dofinansowania z 

Ministerstwa Sportu i Turystyki na rok 2014 zmienionej uchwałą Nr 

IV/51/17/2014 Sejmiku Województwa Śląskiego z dnia 2 czerwca 2014 

roku oraz uchwałą Nr IV/53/25/2014 Sejmiku Województwa Śląskiego z 

dnia 25 sierpnia 2014 roku (druk IV/935). 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr IV/50/5/2014 Sejmiku 

Województwa Śląskiego z dnia 5 maja 2014 roku w sprawie wyrażenia 

zgody na przyznanie dofinansowania ze środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych do realizacji robót budowlanych, 
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dotyczących obiektów służących rehabilitacji w związku z potrzebami osób 

niepełnosprawnych, realizacja których przekracza 1 rok budżetowy (druk 

IV/938). 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez SP ZOZ 

Państwowy Szpital dla Nerwowo i Psychicznie Chorych w Rybniku umowy 

dzierżawy, na czas oznaczony 5 lat, części nieruchomości w postaci 

pomieszczeń pracowni rentgenodiagnostyki położonej w pawilonie I oraz na 

odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy 

(druk IV/933). 

14. Podjęcie uchwały w sprawie rozszerzenia działalności podstawowej 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej Szpitala 

Psychiatrycznego w Toszku (druk IV/932). 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia Aglomeracji Ogrodzieniec (druk 

IV/952). 

16. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia Aglomeracji Żarki Letnisko 

(druk IV/953). 

17. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia zweryfikowanej propozycji planu 

Aglomeracji Ruda Śląska (druk IV/941). 

18. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia zweryfikowanej propozycji planu 

Aglomeracji Krupski Młyn (druk IV/942). 

19. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia zweryfikowanej propozycji planu 

Aglomeracji Tworóg (druk IV/943). 

20. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia zweryfikowanej propozycji planu 

Aglomeracji Czechowice-Dziedzice (druk IV/944). 

21. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia zweryfikowanej propozycji planu 

Aglomeracji Pszczyna (druk IV/945). 

22. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia zweryfikowanej propozycji planu 

Aglomeracji Dąbrowa Górnicza (druk IV/946). 

23. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia zweryfikowanej propozycji planu 

Aglomeracji Blachownia (druk IV/947). 

24. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia zweryfikowanej propozycji planu 

Aglomeracji Gardawice (druk IV/948). 

25. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia zweryfikowanej propozycji planu 

Aglomeracji Orzesze Śródmieście (druk IV/949). 

26. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia zweryfikowanej propozycji planu 

Aglomeracji Wyry (druk IV/950). 

27. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia zweryfikowanej propozycji planu 

Aglomeracji Knurów 1 (druk IV/951). 

28. Interpelacje, zapytania, wnioski, oświadczenia radnych. 

29. Zamknięcie sesji Sejmiku. 
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- radny Andrzej Gościniak, Przewodniczący Sejmiku – Pan Marszałek 

stosownym pismem – Państwo otrzymaliście te materiały – zwrócił się o 

uzupełnienie porządku obrad o 16 kolejnych punktów. 

 

- Marszałek Mirosław Sekuła –…12 z tych uchwał dotyczy tzw. aglomeracji, 

które są tworzone uchwałami Sejmiku na wniosek gmin. Procedura jest 

określona ustawą i trwała jeszcze w ubiegłym tygodniu, dlatego Zarząd nie 

mógł przyjąć tego wcześniej. Mam nadzieję, że nie będzie to zbyt uciążliwe i 

Państwo te wnioski uwzględnicie. W konsultacjach jest jeszcze ponad 20 

innych aglomeracji. Proszę też o rozszerzenie porządku o cztery inne uchwały: 

przyznania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 

budowlane w roku 2014 przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków (druk 

IV/955), wyrażenia zgody na wniesienie do spółki kapitałowej ze 100-

procentowym udziałem Województwa Śląskiego, powstałej w wyniku 

przekształcenia Szpitala Specjalistycznego w Zabrzu, jako aportu 

nieruchomości położonej w Zabrzu (druk IV/956), wyrażenia zgody na 

wniesienie do spółki kapitałowej ze 100-procentowym udziałem 

Województwa Śląskiego, powstałej w wyniku przekształcenia Ośrodka 

Leczniczo-Rehabilitacyjnego dla Dzieci Kamieniec-Zbrosławice w Kamieńcu, 

jako aportu nieruchomości położonych w Kamieńcu oraz w Zbrosławicach 

(druk IV/957), określenia Zasad udzielania dotacji na prowadzenie Lokalnych 

Punktów Informacyjnych Funduszy Europejskich w miejscowościach: 

Bielsko-Biała, Częstochowa, Rybnik, Sosnowiec (druk IV/958). 

 

- radny Jan Kawulok – po raz pierwszy mamy do czynienia z taką sytuacją, że 

aż 1/3 uchwał jest wnoszona bez procedury w komisjach. Sytuacja budzi 

pewne wątpliwości i chyba powoduje złą opinię o nas jako Sejmiku na 

ostatniej sesji. W czwartek po Komisji Budżetu wszystkie te uchwały były na 

posiedzeniu komisji, tylko nie mogliśmy opiniować bo nie było uchwał 

Zarządu. Czy nie można było tych uchwał przyjąć dzień lub dwa wcześniej, by 

zachować procedurę, która wynika z naszego Regulaminu ? 

 

- radny Andrzej Gościniak, Przewodniczący Sejmiku – Zarząd zwrócił się 

z prośbą czy można te projekty uchwał procedować, natomiast nie jest to 

z pewnością próba wprowadzenia nowego modelu pracy Sejmiku. 

 

Głosowanie nad wprowadzeniem do porządku obrad projektu uchwały 

w sprawie przyznania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub 

roboty budowlane w roku 2014 przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków 

(druk IV/955): 

 

za  33 

przeciw 0 
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wstrzym. 0 

 

 

Głosowanie nad wprowadzeniem do porządku obrad projektu uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie do spółki kapitałowej ze 100-

procentowym udziałem Województwa Śląskiego, powstałej w wyniku 

przekształcenia Szpitala Specjalistycznego w Zabrzu, jako aportu nieruchomości 

położonej w Zabrzu (druk IV/956): 

 

za  25 

przeciw 0 

wstrzym. 7 

 

 

Głosowanie nad wprowadzeniem do porządku obrad projektu uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie do spółki kapitałowej ze 100-

procentowym udziałem Województwa Śląskiego, powstałej w wyniku 

przekształcenia Ośrodka Leczniczo-Rehabilitacyjnego dla Dzieci Kamieniec-

Zbrosławice w Kamieńcu, jako aportu nieruchomości położonych w Kamieńcu 

oraz w Zbrosławicach (druk IV/957): 

 

za  25 

przeciw 0 

wstrzym. 7 

 

 

Głosowanie nad wprowadzeniem do porządku obrad projektu uchwały 

w sprawie określenia Zasad udzielania dotacji na prowadzenie Lokalnych 

Punktów Informacyjnych Funduszy Europejskich w miejscowościach: Bielsko-

Biała, Częstochowa, Rybnik, Sosnowiec (druk IV/958): 

 

za  31 

przeciw 0 

wstrzym. 0 

 

 

Głosowanie nad wprowadzeniem do porządku obrad projektu uchwały 

w sprawie wyznaczenia Aglomeracji Wisła (druk IV/959): 

 

za  33 

przeciw 0 

wstrzym. 0 
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Głosowanie nad wprowadzeniem do porządku obrad projektu uchwały 

w sprawie wyznaczenia Aglomeracji Ustroń (druk IV/960): 

 

za  34 

przeciw 0 

wstrzym. 0 

 

 

Głosowanie nad wprowadzeniem do porządku obrad projektu uchwały 

w sprawie wyznaczenia Aglomeracji Miasteczko Śląskie (druk IV/961): 

 

za  33 

przeciw 0 

wstrzym. 0 

 

 

Głosowanie nad wprowadzeniem do porządku obrad projektu uchwały 

w sprawie wyznaczenia Aglomeracji Bestwina (druk IV/962): 

 

za  33 

przeciw 0 

wstrzym. 0 

 

 

Głosowanie nad wprowadzeniem do porządku obrad projektu uchwały 

w sprawie wyznaczenia Aglomeracji Zasole Bielańskie (druk IV/963): 

 

za  34 

przeciw 0 

wstrzym. 0 

 

 

Głosowanie nad wprowadzeniem do porządku obrad projektu uchwały 

w sprawie wyznaczenia Aglomeracji Kroczyce (druk IV/964): 

 

za  33 

przeciw 0 

wstrzym. 0 

 

 

Głosowanie nad wprowadzeniem do porządku obrad projektu uchwały 

w sprawie wyznaczenia Aglomeracji Czerwionka-Leszczyny (druk IV/965): 
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za  34 

przeciw 0 

wstrzym. 0 

 

 

Głosowanie nad wprowadzeniem do porządku obrad projektu uchwały 

w sprawie wyznaczenia Aglomeracji Bielsko-Biała Wapienica (druk IV/966): 

 

za  34 

przeciw 0 

wstrzym. 0 

 

 

Głosowanie nad wprowadzeniem do porządku obrad projektu uchwały 

w sprawie wyznaczenia Aglomeracji Świerklaniec (druk IV/967): 

 

za  34 

przeciw 0 

wstrzym. 0 

 

 

Głosowanie nad wprowadzeniem do porządku obrad projektu uchwały 

w sprawie wyznaczenia Aglomeracji Bełsznica (druk IV/968): 

 

za  35 

przeciw 0 

wstrzym. 0 

 

 

Głosowanie nad wprowadzeniem do porządku obrad projektu uchwały 

w sprawie wyznaczenia Aglomeracji Koziegłowy (druk IV/969): 

 

za  35 

przeciw 0 

wstrzym. 0 

 

 

Głosowanie nad wprowadzeniem do porządku obrad projektu uchwały 

w sprawie likwidacji Aglomeracji Turze (druk IV/970): 

 

za  35 

przeciw 0 
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wstrzym. 0 

 

- radny Andrzej Gościniak, Przewodniczący Sejmiku – przedmiotowe 

projekty uchwał zostaną włączone do porządku obrad w odpowiednich 

blokach tematycznych. 

 

Przyjęty porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji Sejmiku. 

2. Rozpatrzenie proponowanych zmian w porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z LI, LIII, LIV, LV i LVI sesji Sejmiku. 

4. Sprawozdanie z działalności Zarządu Województwa Śląskiego w okresie 

pomiędzy sesjami. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie przyznania dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane w roku 2014 przy zabytkach wpisanych 

do rejestru zabytków (druk IV/955). 

6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu Współpracy Województwa 

Śląskiego z organizacjami pozarządowymi na rok 2015 (druk IV/934). 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu ochrony powietrza dla 

terenu Województwa Śląskiego mającego na celu osiągnięcie poziomów 

dopuszczalnych substancji w powietrzu oraz pułapu stężenia ekspozycji (druk 

IV/939). 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr IV/25/2/2012 Sejmiku 

Województwa Śląskiego z dnia 24 sierpnia 2012 roku w sprawie wykonania 

Planu gospodarki odpadami dla Województwa Śląskiego 2014 (druk 

IV/940). 

9. Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie 

przyjęcia Regulaminu przyznawania stypendiów w ramach projektu 

DoktoRIS – Program stypendialny na rzecz innowacyjnego Śląska w roku 

akademickim 2012/2013 i w latach następnych (druk IV/936). 

10. Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w 

sprawie przyjęcia Regulaminu przyznawania stypendiów w ramach projektu 

Nauka drogą do sukcesu na Śląsku – VI edycja (druk IV/937). 

11. Podjęcie uchwały w sprawie określenia Zasad udzielania dotacji na 

prowadzenie Lokalnych Punktów Informacyjnych Funduszy Europejskich w 

miejscowościach: Bielsko-Biała, Częstochowa, Rybnik, Sosnowiec (druk 

IV/958). 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Województwa Śląskiego na 2014 

rok (druk IV/954). 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr IV/49/4/2014 Sejmiku 

Województwa Śląskiego z dnia 7 kwietnia 2014 roku w sprawie uchwalenia 

Programu rozwoju bazy sportowej z uwzględnieniem dofinansowania 

z Ministerstwa Sportu i Turystyki na rok 2014 zmienionej uchwałą Nr 
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IV/51/17/2014 Sejmiku Województwa Śląskiego z dnia 2 czerwca 2014 roku 

oraz uchwałą Nr IV/53/25/2014 Sejmiku Województwa Śląskiego z dnia 25 

sierpnia 2014 roku (druk IV/935). 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr IV/50/5/2014 Sejmiku 

Województwa Śląskiego z dnia 5 maja 2014 roku w sprawie wyrażenia 

zgody na przyznanie dofinansowania ze środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych do realizacji robót budowlanych, 

dotyczących obiektów służących rehabilitacji w związku z potrzebami osób 

niepełnosprawnych, realizacja których przekracza 1 rok budżetowy (druk 

IV/938). 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez SP ZOZ 

Państwowy Szpital dla Nerwowo i Psychicznie Chorych w Rybniku umowy 

dzierżawy, na czas oznaczony 5 lat, części nieruchomości w postaci 

pomieszczeń pracowni rentgenodiagnostyki położonej w pawilonie I oraz na 

odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy 

(druk IV/933). 

16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie do spółki 

kapitałowej ze 100-procentowym udziałem Województwa Śląskiego, 

powstałej w wyniku przekształcenia Szpitala Specjalistycznego w Zabrzu, 

jako aportu nieruchomości położonej w Zabrzu (druk IV/956). 

17. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie do spółki 

kapitałowej ze 100-procentowym udziałem Województwa Śląskiego, 

powstałej w wyniku przekształcenia Ośrodka Leczniczo-Rehabilitacyjnego 

dla Dzieci Kamieniec-Zbrosławice w Kamieńcu, jako aportu nieruchomości 

położonych w Kamieńcu oraz w Zbrosławicach (druk IV/957). 

18. Podjęcie uchwały w sprawie rozszerzenia działalności podstawowej 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej Szpitala 

Psychiatrycznego w Toszku (druk IV/932). 

19. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia Aglomeracji Ogrodzieniec (druk 

IV/952). 

20. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia Aglomeracji Żarki Letnisko (druk 

IV/953). 

21. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia Aglomeracji Wisła (druk IV/959). 

22. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia Aglomeracji Ustroń (druk 

IV/960). 

23. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia Aglomeracji Miasteczko Śląskie 

(druk IV/961). 

24. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia Aglomeracji Bestwina (druk 

IV/962). 

25. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia Aglomeracji Zasole Bielańskie 

(druk IV/963). 

26. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia Aglomeracji Kroczyce (druk 

IV/964). 
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27. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia Aglomeracji Czerwionka-

Leszczyny (druk IV/965). 

28. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia Aglomeracji Bielsko-Biała 

Wapienica (druk IV/966). 

29. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia Aglomeracji Świerklaniec (druk 

IV/967). 

30. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia Aglomeracji Bełsznica (druk 

IV/968). 

31. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia Aglomeracji Koziegłowy (druk 

IV/969). 

32. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia zweryfikowanej propozycji planu 

Aglomeracji Ruda Śląska (druk IV/941). 

33. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia zweryfikowanej propozycji planu 

Aglomeracji Krupski Młyn (druk IV/942). 

34. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia zweryfikowanej propozycji planu 

Aglomeracji Tworóg (druk IV/943). 

35. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia zweryfikowanej propozycji planu 

Aglomeracji Czechowice-Dziedzice (druk IV/944). 

36. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia zweryfikowanej propozycji planu 

Aglomeracji Pszczyna (druk IV/945). 

37. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia zweryfikowanej propozycji planu 

Aglomeracji Dąbrowa Górnicza (druk IV/946). 

38. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia zweryfikowanej propozycji planu 

Aglomeracji Blachownia (druk IV/947). 

39. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia zweryfikowanej propozycji planu 

Aglomeracji Gardawice (druk IV/948). 

40. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia zweryfikowanej propozycji planu 

Aglomeracji Orzesze Śródmieście (druk IV/949). 

41. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia zweryfikowanej propozycji planu 

Aglomeracji Wyry (druk IV/950). 

42. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia zweryfikowanej propozycji planu 

Aglomeracji Knurów 1 (druk IV/951). 

43. Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji Aglomeracji Turze (druk IV/970). 

44. Interpelacje, zapytania, wnioski, oświadczenia radnych. 

45. Zamknięcie sesji Sejmiku. 

 

 

3. Przyjęcie protokołów z LI, LIII, LIV, LV i LVI sesji Sejmiku: 
 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Głosowanie nad przyjęciem protokołu z LI sesji Sejmiku: 
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za  35 

przeciw 0 

wstrzym. 0 

 

 

Głosowanie nad przyjęciem protokołu z LIII sesji Sejmiku: 

 

za  35 

przeciw 0 

wstrzym. 0 

 

 

Głosowanie nad przyjęciem protokołu z LIV sesji Sejmiku: 

 

za  35 

przeciw 0 

wstrzym. 0 

 

 

Głosowanie nad przyjęciem protokołu z LV sesji Sejmiku: 

 

za  35 

przeciw 0 

wstrzym. 0 

 

 

Głosowanie nad przyjęciem protokołu z LVI sesji Sejmiku: 

 

za  35 

przeciw 0 

wstrzym. 0 

 

 

4. Sprawozdanie z działalności Zarządu Województwa Śląskiego 

w okresie pomiędzy sesjami: 
 

Przedstawił Marszałek Mirosław Sekuła. 

Główne tezy: 

- złożył podziękowania mieszkańcom województwa za udział w wyborach oraz 

gratulacje tym, którzy zostali wybrani; 

- Zarząd zebrał się w okresie międzysesyjnym na 11 posiedzeniach, podczas 

których podjął 321 uchwał; 
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- najważniejsze sprawy, którymi zajmował się Zarząd to projekt Regionalnego 

Programu Operacyjnego – w ubiegłym tygodniu zakończyły się negocjacje z 

Komisją Europejską i jesteśmy w wąskim gronie województw, którym udało 

się dopiąć RPO. W piątek Zarząd podjął uchwałę w sprawie przyjęcia RPO – 

wersja 7.0 – prawdopodobnie na początku przyszłego roku nastąpi podpisanie; 

- prowadzono prace nad budżetem na rok 2015 – w piątek Zarząd przyjął projekt 

budżetu i przekazał go do Sejmiku; 

- trafiły już do województwa 3 z zamówionych pociągów, tzw. Impulsy w 

ramach kontraktu realizowanego wspólnie przez grupę województw – jeżdżą 

już w Kolejach Śląskich; 

- Województwo podpisało umowę z Ministerstwem Infrastruktury i Przewozami 

Regionalnymi w sprawie restrukturyzacji tych ostatnich; 

- został oddany odcinek G1 Drogowej Trasy Średnicowej, łączący DTŚ z 

węzłem autostrady A1; 

- kończą się inwestycje: rozbudowa Filharmonii Śląskiej w Katowicach, 

rewitalizacja zespołu parkowo-pałacowego w Koszęcinie, budowa nowej 

siedziby Muzeum Śląskiego w Katowicach, skansenu Królowa Luiza; 

- wznowiono prace nad zadaszeniem Stadionu Śląskiego oraz ogrodzeniem; 

- zdrowie: otwarto lądowisko helikopterów przy Centrum Oparzeń w 

Siemianowicach Śląskich – Województwo wsparło inwestycję w kwocie 100 

tys. zł, reszta z budżetu państwa i środki własne szpitala; 

- zakończono etap prac nad siecią szkieletową w Lublińcu; 

- otworzyliśmy w październiku Dom Polski Południowej w Brukseli, wspólne 

przedsięwzięcie Województw: Śląskiego, Opolskiego i Małopolskiego; 

- podpisano listy intencyjne w sprawie współpracy z: Żupanią Szybenicko-

Knińską w Chorwacji oraz Obwodem Żytomierskim na Ukrainie; 

- Marszałek Województwa Śląskiego przedstawił swoją opinię do projektu 

zmiany ustawy o mniejszościach etnicznych oraz o języku regionalnym – 

chodzi o projekt obywatelski. Opinia była wstrzemięźliwa i nie była 

pozytywna. 

 

- radny Janusz Wita – Ruch Autonomii Śląska aktywnie uczestniczył w 

dążeniach do zmiany ustawy o mniejszościach – projekt zmierza do tego aby 

każdemu umożliwić ekspresję swej tożsamości w sposób nieskrępowany. Nikt 

niczego z pewnością nie chce zawłaszczać. 

 

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie przyznania dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane w roku 

2014 przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków (druk 

IV/955): 
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- radny Andrzej Gościniak, Przewodniczący Sejmiku – czy potrzebne jest 

wprowadzenie ? Wiadomo, że chodzi w tle o tragedię, która wydarzyła się w 

katedrze w Sosnowcu … Czy ktoś chciałby zabrać głos ? 

 

- radny Michał Wójcik – czy można rozważyć podwyższenie tej kwoty, bo 

rezerwa jest wyższa. Jest to obiekt o wyjątkowej wartości historycznej. 

Wydaje się, że kwota zaproponowana jest zbyt niska. 

 

- Pan Arkadiusz Chęciński, Członek Zarządu Województwa – przyjęliśmy 

kwotę 100 tys. na prace zabezpieczające i chcemy zostawić możliwość ruchu 

przyszłemu Sejmikowi w miarę rozwoju sytuacji. 

 

Głosowanie nad uchwałą: 

 

za  33 

przeciw 0 

wstrzym. 0 

 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu Współpracy 

Województwa Śląskiego z organizacjami pozarządowymi na rok 

2015 (druk IV/934): 
 

- radny Andrzej Gościniak, Przewodniczący Sejmiku – czy wprowadzenie 

jest potrzebne ? … Nie ma takiego zgłoszenia. Proszę o przedstawienie 

stanowiska Komisji Doraźnej ds. Współpracy z Organizacji Pozarządowymi. 

 

- radna Katarzyna Zapart – program nie jest idealny, ale został z tymi 

organizacjami skonsultowany, głównie w trakcie posiedzeń komisji … 

Komisja zaopiniowała program pozytywnie. 

 

- radny Andrzej Gościniak, Przewodniczący Sejmiku – jeśli z własnej 

inicjatywy inne komisje zajęły się tematem, to proszę o zgłoszenie teraz 

stanowiska … Nie ma ! Czy ktoś indywidualnie chciałby zabrać głos ? … Nie 

ma zgłoszeń ! 

 

Głosowanie nad uchwałą: 

 

za  32 

przeciw 0 

wstrzym. 0 
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7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu ochrony powietrza 

dla terenu Województwa Śląskiego mającego na celu osiągnięcie 

poziomów dopuszczalnych substancji w powietrzu oraz pułapu 

stężenia ekspozycji (druk IV/939): 
 

– radny Andrzej Gościniak, Przewodniczący Sejmiku – czy wprowadzenie 

jest potrzebne ? … Nie ma takiego zgłoszenia ! Uprzejmie proszę 

o przedstawienie stanowiska Komisji Środowiska i Gospodarki Wodnej 

…opinia komisji jest pozytywna ! Czy ktoś indywidualnie chciałby zabrać 

głos w tej sprawie ? … Nie ma takich zgłoszeń, możemy zatem głosować ! 

 

Głosowanie nad uchwałą: 

 

za  34 

przeciw 0 

wstrzym. 0 

 

– radny Andrzej Gościniak, Przewodniczący Sejmiku – stwierdzam, iż 

Sejmik jednogłośnie przyjął projekt uchwały opisany na druku IV/939. 

 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr IV/25/2/2012 

Sejmiku Województwa Śląskiego z dnia 24 sierpnia 2012 roku 

w sprawie wykonania Planu gospodarki odpadami dla 

Województwa Śląskiego 2014 (druk IV/940): 
 

– radny Andrzej Gościniak, Przewodniczący Sejmiku – czy wprowadzenie 

jest potrzebne ? … Nie ma takiego zgłoszenia ! Uprzejmie proszę o opinię 

Komisji Środowiska i Gospodarki Wodnej … opinia pozytywna. Czy ktoś 

indywidualnie chciałby zabrać głos ? … Nie ma takich zgłoszeń ! 

 

Głosowanie nad uchwałą: 

 

za  32 

przeciw 0 

wstrzym. 0 

 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały 

w sprawie przyjęcia Regulaminu przyznawania stypendiów 

w ramach projektu DoktoRIS – Program stypendialny na rzecz 
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innowacyjnego Śląska w roku akademickim 2012/2013 i w latach 

następnych (druk IV/936): 
 

– radny Andrzej Gościniak, Przewodniczący Sejmiku – czy wprowadzenie 

jest konieczne ? … Nie ma takiej prośby ! … Uprzejmie proszę o 

przedstawienie stanowiska Komisji Edukacji, Nauki i Kultury … opinia 

pozytywna. Czy ktoś z Państwa Radnych indywidualnie chciałby zabrać głos ? 

… Nie ma takich zgłoszeń ! 

 

Głosowanie nad uchwałą: 

 

za  28 

przeciw 0 

wstrzym. 1 

 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały 

w sprawie przyjęcia Regulaminu przyznawania stypendiów w 

ramach projektu Nauka drogą do sukcesu na Śląsku – VI edycja 

(druk IV/937): 
 

– radny Andrzej Gościniak, Przewodniczący Sejmiku – czy wprowadzenie 

jest potrzebne ? … Nie ma takiego zgłoszenia ! … Opinia Komisji Edukacji, 

Nauki i Kultury ? … Opinia pozytywna ! Czy ktoś indywidualnie chciałby 

zabrać głos ? … Brak zgłoszeń ! 

 

Głosowanie nad uchwałą: 

 

za  30 

przeciw 0 

wstrzym. 0 

 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie określenia Zasad udzielania dotacji na 

prowadzenie Lokalnych Punktów Informacyjnych Funduszy 

Europejskich w miejscowościach: Bielsko-Biała, Częstochowa, 

Rybnik, Sosnowiec (druk IV/958): 
 

– radny Andrzej Gościniak, Przewodniczący Sejmiku – czy wprowadzenie 

jest potrzebne ? … Nie ma takiego zgłoszenia ! … Opinii komisji z 

naturalnych powodów tutaj nie ma. Czy ktoś indywidualnie chciałby zabrać 

głos w tej sprawie ? … Nie ma zgłoszeń ! 
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Głosowanie nad uchwałą: 

 

za  30 

przeciw 0 

wstrzym. 0 

 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Województwa 

Śląskiego na 2014 rok (druk IV/954): 
 

– radny Andrzej Gościniak, Przewodniczący Sejmiku – czy wprowadzenie 

jest konieczne ? … Nie ma takich zgłoszeń ! … Proszę o stanowisko Komisji 

Budżetu, Skarbu i Finansów … opinia pozytywna ! … Ewentualnie innych 

komisji, które częścią lub całością tematu się zajęły … Nie ma takich 

zgłoszeń ! Czy ktoś indywidualnie chciałby zabrać głos ? … Brak zgłoszeń ! 

 

Głosowanie nad uchwałą: 

 

za  26 

przeciw 0 

wstrzym. 5 

 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr IV/49/4/2014 

Sejmiku Województwa Śląskiego z dnia 7 kwietnia 2014 roku w 

sprawie uchwalenia Programu rozwoju bazy sportowej 

z uwzględnieniem dofinansowania z Ministerstwa Sportu 

i Turystyki na rok 2014 zmienionej uchwałą Nr IV/51/17/2014 

Sejmiku Województwa Śląskiego z dnia 2 czerwca 2014 roku oraz 

uchwałą Nr IV/53/25/2014 Sejmiku Województwa Śląskiego z dnia 

25 sierpnia 2014 roku (druk IV/935): 
 

– radny Andrzej Gościniak, Przewodniczący Sejmiku – czy wprowadzenie 

jest potrzebne ? … Brak zgłoszeń ! … Proszę o opinię Komisji Sportu, 

Turystyki i Rekreacji … 

 

- radna Ewa Lewandowska – projekt nie budził wątpliwości i opinia jest 

pozytywna. 

 

– radny Andrzej Gościniak, Przewodniczący Sejmiku – proszę o opinię 

Komisji Budżetu, Skarbu i Finansów  … również pozytywna ! … Czy ktoś z 
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Państwa Radnych indywidualnie chciałby zabrać głos ? … Nie ma takich 

zgłoszeń ! 

 

Głosowanie nad uchwałą: 

 

za  31 

przeciw 0 

wstrzym. 0 

 

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr IV/50/5/2014 

Sejmiku Województwa Śląskiego z dnia 5 maja 2014 roku 

w sprawie wyrażenia zgody na przyznanie dofinansowania ze 

środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych do realizacji robót budowlanych, dotyczących 

obiektów służących rehabilitacji w związku z potrzebami osób 

niepełnosprawnych, realizacja których przekracza 1 rok 

budżetowy (druk IV/938): 
 

– radny Andrzej Gościniak, Przewodniczący Sejmiku – czy jest potrzebne 

wprowadzenie ? … Nie ma zgłoszeń ! Proszę o opinię Komisji Polityki 

Społecznej i Ochrony Zdrowia … nie ma opinii komisji. Opinia Komisji 

Budżetu, Skarbu i Finansów ? … Opinia pozytywna ! … Czy ktoś 

indywidualnie chciałby zabrać głos ? … Brak zgłoszeń ! 

 

Głosowanie nad uchwałą: 

 

za  31 

przeciw 0 

wstrzym. 1 

 

 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez 

SPZOZ Państwowy Szpital dla Nerwowo i Psychicznie Chorych 

w Rybniku umowy dzierżawy, na czas oznaczony 5 lat, części 

nieruchomości w postaci pomieszczeń pracowni 

rentgenodiagnostyki położonej w pawilonie I oraz na odstąpienie 

od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy 

(druk IV/933): 
 

– radny Andrzej Gościniak, Przewodniczący Sejmiku – czy wprowadzenie 

jest potrzebne ? … Nie ma takich zgłoszeń ! Proszę o opinię Komisji Polityki 
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Społecznej i Ochrony Zdrowia … brak opinii. Opinia Komisji Budżetu, 

Skarbu i Finansów ? … Opinia pozytywna ! … Komisja Rozwoju i 

Zagospodarowania Przestrzennego ? … Pozytywna. Czy ktoś indywidualnie 

chciałby zabrać głos w tym punkcie ? … Nie ma takich zgłoszeń ! 

 

Głosowanie nad uchwałą: 

 

za  24 

przeciw 0 

wstrzym. 6 

 

 

16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie do 

spółki kapitałowej ze 100-procentowym udziałem Województwa 

Śląskiego, powstałej w wyniku przekształcenia Szpitala 

Specjalistycznego w Zabrzu, jako aportu nieruchomości położonej 

w Zabrzu (druk IV/956): 
 

- radny Andrzej Gościniak, Przewodniczący Sejmiku – czy wprowadzenie 

jest potrzebne ? … Tak ! 

 

- Marszałek Mirosław Sekuła – Sejmik w uchwale IV/51/2/2014 z 2 czerwca 

br. pozytywnie zaopiniował działania zmierzające do przekształcenia Szpitala 

Specjalistycznego w Zabrzu. W związku z tym Zarząd rozpoczął 

przygotowania do wydzielenia mienia, które jest niezbędne do realizowania 

zadań spółki i występuje tu o przekazanie aportu. Jeśli zgoda zostanie 

udzielona Zarząd przekaże aport i spółka będzie działać, jeśli nie to albo 

spółka będzie działać na majątku dzierżawionym, albo nie będzie działać. 

Wydaje się, że forma przekazania aportu jest najbardziej właściwa, bo kończy 

sprawę. Jest to na wniosek dyrekcji i załogi. 

 

- radny Andrzej Gościniak, Przewodniczący Sejmiku – czy ktoś 

indywidualnie chciałby zabrać głos w tym punkcie ? 

 

- radny Jan Kawulok – na komisji nie było quorum i nie opiniowaliśmy tej 

uchwały, ale w trakcie dyskusji pojawiły się wątpliwości. Wiemy, że szpital 

był do przekazania Uniwersytetowi Medycznemu, załoga zaczęła się bronić i 

postanowiła szpital przekształcić. Była kwestia dalszego nadzoru nad spółką. 

Czemu akurat w spółkę z o.o., a nie w akcyjną ? Uzyskałem odpowiedź że to 

wynika z przepisów prawa. Przeanalizowałem temat dokładnie w domu i 

wyraźnie pisze, że dopuszczalne są jednak dwie formy prawne. Prosiłbym o 

zajęcie stanowiska czy wolno szpitale marszałkowskie przekształcać w spółki 

akcyjne, czy nie ? Ile osób będzie w radzie nadzorczej, czy będzie w niej 
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przedstawiciel załogi, bo tu ustawa daje pełną władzę organowi 

prowadzącemu, a my jako Sejmik już po tym głosowaniu żadnego wpływu na 

ten szpital nie będziemy mieli. 

 

- Wicemarszałek Aleksandra Skowronek – zgodnie art. 69 ustawy o 

działalności leczniczej można przekształcać w spółki z o.o. i w spółki akcyjne. 

Jest to na wyraźny wniosek załogi – pismo z 22 kwietnia 2014 roku. Spółka z 

o.o. jest po prostu tańsza w eksploatacji, jest rada nadzorcza i zasiadają w niej 

przedstawiciele Województwa. Taka forma została zaakceptowana przez 

związki zawodowe i zawarto porozumienie społeczne. 

 

Głosowanie nad uchwałą: 

 

za  22 

przeciw 0 

wstrzym. 7 

 

 

17. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie do 

spółki kapitałowej ze 100-procentowym udziałem Województwa 

Śląskiego, powstałej w wyniku przekształcenia Ośrodka 

Leczniczo-Rehabilitacyjnego dla Dzieci Kamieniec-Zbrosławice 

w Kamieńcu, jako aportu nieruchomości położonych w Kamieńcu 

oraz w Zbrosławicach (druk IV/957): 
 

- radny Andrzej Gościniak, Przewodniczący Sejmiku – czy wprowadzenie 

jest potrzebne ? … Nie ma takich zgłoszeń ! … Czy ktoś indywidualnie 

chciałby zabrać głos w tej sprawie ? … Nie ma takich zgłoszeń ! 

 

Głosowanie nad uchwałą: 

 

za  21 

przeciw 0 

wstrzym. 6 

 

 

18. Podjęcie uchwały w sprawie rozszerzenia działalności podstawowej 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej Szpitala 

Psychiatrycznego w Toszku (druk IV/932): 
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- radny Andrzej Gościniak, Przewodniczący Sejmiku – czy wprowadzenie 

jest potrzebne ? … Brak takich zgłoszeń ! … Czy ktoś indywidualnie chciałby 

zabrać głos w tej sprawie ? … Nie ma zgłoszeń ! 

 

Głosowanie nad uchwałą: 

 

za  26 

przeciw 0 

wstrzym. 0 

 

 

19. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia Aglomeracji 

Ogrodzieniec (druk IV/952): 
 

- radny Andrzej Gościniak, Przewodniczący Sejmiku – zwracam uwagę, że 

mamy w kolejnych punktach uchwały dotyczące aglomeracji. Jeśli potrzebne 

jest jakieś wprowadzenie, to do którego projektu uchwały ? … Nie ma takiej 

propozycji. Jeśli ktoś indywidualnie chciałby wystąpić, to w którym z tych 

projektów uchwał ? … Nie ma takich zgłoszeń ! Opinia Komisji Środowiska i 

Gospodarki Wodnej ? … Jest pozytywna w odniesieniu do tego projektu 

uchwały i kolejnych… 

 

Głosowanie nad uchwałą: 

 

za  28 

przeciw 0 

wstrzym. 0 

 

 

20. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia Aglomeracji Żarki 

Letnisko (druk IV/953): 
 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Głosowanie nad uchwałą: 

 

za  31 

przeciw 0 

wstrzym. 0 

 

 

21. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia Aglomeracji Wisła (druk 

IV/959): 



21 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Głosowanie nad uchwałą: 

 

za  30 

przeciw 0 

wstrzym. 0 

 

 

22. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia Aglomeracji Ustroń 

(druk IV/960): 
 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Głosowanie nad uchwałą: 

 

za  27 

przeciw 0 

wstrzym. 0 

 

 

23. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia Aglomeracji Miasteczko 

Śląskie (druk IV/961): 
 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Głosowanie nad uchwałą: 

 

za  25 

przeciw 0 

wstrzym. 0 

 

 

24. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia Aglomeracji Bestwina 

(druk IV/962): 
 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Głosowanie nad uchwałą: 

 

za  25 

przeciw 0 
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wstrzym. 0 

 

 

25. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia Aglomeracji Zasole 

Bielańskie (druk IV/963): 
 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Głosowanie nad uchwałą: 

 

za  30 

przeciw 0 

wstrzym. 0 

 

 

26. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia Aglomeracji Kroczyce 

(druk IV/964): 
 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Głosowanie nad uchwałą: 

 

za  31 

przeciw 0 

wstrzym. 0 

 

 

27. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia Aglomeracji 

Czerwionka-Leszczyny (druk IV/965): 
 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Głosowanie nad uchwałą: 

 

za  29 

przeciw 0 

wstrzym. 0 

 

 

28. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia Aglomeracji Bielsko-

Biała Wapienica (druk IV/966): 
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Uwag nie zgłoszono. 

 

Głosowanie nad uchwałą: 

 

za  29 

przeciw 0 

wstrzym. 0 

 

 

29. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia Aglomeracji 

Świerklaniec (druk IV/967): 
 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Głosowanie nad uchwałą: 

 

za  29 

przeciw 0 

wstrzym. 0 

 

 

30. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia Aglomeracji Bełsznica 

(druk IV/968): 
 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Głosowanie nad uchwałą: 

 

za  30 

przeciw 0 

wstrzym. 0 

 

 

31. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia Aglomeracji Koziegłowy 

(druk IV/969): 
 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Głosowanie nad uchwałą: 

 

za  29 

przeciw 0 

wstrzym. 0 
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32. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia zweryfikowanej propozycji 

planu Aglomeracji Ruda Śląska (druk IV/941): 
 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Głosowanie nad uchwałą: 

 

za  32 

przeciw 0 

wstrzym. 0 

 

 

33. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia zweryfikowanej propozycji 

planu Aglomeracji Krupski Młyn (druk IV/942): 
 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Głosowanie nad uchwałą: 

 

za  32 

przeciw 0 

wstrzym. 0 

 

 

34. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia zweryfikowanej propozycji 

planu Aglomeracji Tworóg (druk IV/943): 
 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Głosowanie nad uchwałą: 

 

za  28 

przeciw 0 

wstrzym. 0 

 

 

35. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia zweryfikowanej propozycji 

planu Aglomeracji Czechowice-Dziedzice (druk IV/944): 
 

Uwag nie zgłoszono. 
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Głosowanie nad uchwałą: 

 

za  31 

przeciw 0 

wstrzym. 0 

 

 

36. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia zweryfikowanej propozycji 

planu Aglomeracji Pszczyna (druk IV/945): 
 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Głosowanie nad uchwałą: 

 

za  31 

przeciw 0 

wstrzym. 0 

 

 

37. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia zweryfikowanej propozycji 

planu Aglomeracji Dąbrowa Górnicza (druk IV/946): 
 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Głosowanie nad uchwałą: 

 

za  29 

przeciw 0 

wstrzym. 0 

 

 

38. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia zweryfikowanej propozycji 

planu Aglomeracji Blachownia (druk IV/947): 
 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Głosowanie nad uchwałą: 

 

za  30 

przeciw 0 

wstrzym. 0 

 

 



26 

39. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia zweryfikowanej propozycji 

planu Aglomeracji Gardawice (druk IV/948): 
 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Głosowanie nad uchwałą: 

 

za  30 

przeciw 0 

wstrzym. 0 

 

 

40. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia zweryfikowanej propozycji 

planu Aglomeracji Orzesze Śródmieście (druk IV/949): 
 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Głosowanie nad uchwałą: 

 

za  30 

przeciw 0 

wstrzym. 0 

 

 

41. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia zweryfikowanej propozycji 

planu Aglomeracji Wyry (druk IV/950): 
 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Głosowanie nad uchwałą: 

 

za  32 

przeciw 0 

wstrzym. 0 

 

 

42. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia zweryfikowanej propozycji 

planu Aglomeracji Knurów 1 (druk IV/951): 
 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Głosowanie nad uchwałą: 
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za  31 

przeciw 0 

wstrzym. 0 

 

 

43. Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji Aglomeracji Turze (druk 

IV/970): 
 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Głosowanie nad uchwałą: 

 

za  32 

przeciw 0 

wstrzym. 0 

 

 

44. Interpelacje, zapytania, wnioski, oświadczenia radnych: 
 

- radny Wiesław Maras – podziękował za dobrą współpracę radnym, którzy 

działali w Komisji Rewizyjnej. 

 

- radny Marian Gajda – podziękował wszystkim radnym za współpracę 

w związku z tym, iż po czterech kadencjach kończy działalność w Sejmiku. 

 

- radny Stanisław Dzwonnik – złożył pisemną interpelację w sprawie 

kontynuacji prac na drogach wojewódzkich nr 908 i 904, w związku z 

protestem mieszkańców miejscowości Rększowice. 

 

- Marszałek Mirosław Sekuła – podziękował za możliwość prawie dwuletniej 

współpracy z Sejmikiem. 

 

- radny Andrzej Gościniak, Przewodniczący Sejmiku – Kancelaria Sejmiku 

przygotowała pamiątkowe albumy, będą też zdjęcia za kilka dni. Zostaną 

przygotowane i przesłane pisma z podziękowaniami osobom z zewnątrz 

współpracującym z samorządem województwa. Podziękował pracownikom, a 

także radnym za współpracę i wysoki poziom prowadzonych dyskusji. 

 

 

45. Zamknięcie sesji Sejmiku – godz. 13
15

. 


